



# ကင်းလွတ်ခွင့် လုပ်ငန်းစဉ် အထွေထွေသတင်းအချက်အလက်များ

အကယ်၍ သင်သည် ဒင်းဗားအစိုးရကျောင်းများ (DPS) ၏ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးအတွက် လျှောက်ထားရာတွင် သတ်မှတ်ထားသော အချက်အလက်များနှင့် ကိုက်ညီမှု မရှိ၍ ထိုဝန်ဆောင်မှုကို မရရှိသော်လည်း သင့်ကလေးကို ကျောင်းကား၏ လစ်လပ်နေသော နေရာတွင် စီးနင်း လိုက်ပါ လိုပါက၊ ကျောင်း သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး ကင်းလွတ်ခွင့်ပုံစံကို ဖြည့်၍ လျှောက်ထားရမည် ဖြစ်ပါသည်။

၁။ (က) [ မူလတန်း၊ ( K- 8 ကျောင်းများ) နှင့် အလယ်တန်းကျောင်းသားများ အတွက် ] သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး ကင်းလွတ်ခွင့်ပုံစံကို ဖြည့်၍ ပို့ဆောင်ရေး ဝန်ဆောင်မှုဌာနသို့ လျှောက်ထားရမည်။ အတန်းတူ၊ အတန်းကွဲ မောင်နှမများရှိပါကလည်း တစ်ဦးချင်းစီ အတွက် သီးသန့်ပုံစံများ ကို တင်ပြရမည်။ အကယ်၍ မောင်နှမများသည် ပုံစံများကိုတစ်ပြိုင်တည်း တင်ပါက ကျောင်းကားတစ်စီးတည်းပေါ်တွင် အတူတကွ စီးနင်း လိုက်ပါခွင့် ပိုမိုရရှိမည် ဖြစ်ပါသည်။ အကယ်၍ မောင်နှမများသည် ပုံစံများကို တစ်ပြိုင်တည်း မတင်ပါက၊ ကျောင်းကားတစ်စီးတည်းပေါ်တွင် အတူတကွ စီးနင်းခွင့်ကို ဦးစားပေး၍ စဉ်စားမည် မဟုတ်ပါ။

(ခ) [ အထက်တန်းကျောင်းသားများ အတွက် ] သင်သည် ကျောင်းပို့ဆောင်ရေး ကင်းလွတ်ခွင့်ပုံစံကို ဖြည့်စွက်ပြီး ပို့ဆောင်ရေးဌာနသို့ အဝါရောင် ကျောင်းကားပေါ်တွင် လစ်လပ်သော ခုံနေရာတစ်ခုကို ရရှိ စီးနင်းလိုက်ပါနိုင်ရန် လျှောက်ထားနိုင်သည်။ ဆိုလိုသည်မှာ သင်သည် RTD pass ကိုင်ဆောင်ထားသော်လည်း ကျောင်းကား ပို့ဆောင်ရေးအတွက် ကင်းလွတ်ခွင့် ဝန်ဆောင်မှုကို ရရှိသည့်နှင့် တစ်ပြိုင်နက်၊ သင်၏ RTD pass ကို ဆက်လက် အသုံးပြု၍ ရတော့မည် မဟုတ်ချေ။ အတန်းတူ၊ အတန်းကွဲ မောင်နှမများ ရှိပါက သီးသန့် ပုံစံတစ်ခုချင်းစီဖြင့် လျှောက်ထားရပါမည်။ အကယ်၍ မောင်နှမများသည် ပုံစံများကို တစ်ပြိုင်တည်း တင်ပါက၊ ကျောင်းကားတစ်စီး တည်းပေါ်တွင် အတူတကွ စီးနင်းလိုက်ပါခွင့် ပိုမိုရရှိမည် ဖြစ်ပါသည်။ အကယ်၍ မောင်နှမများသည် ပုံစံများကို တစ်ပြိုင်တည်း မတင်ပါက၊ ကျောင်းကားတစ်စီးတည်း ပေါ်တွင် အတူတူစီးနင်းခွင့်ကို ဦးစားပေး၍ စဉ်စားမည် မဟုတ်ပါ။

၂။ ကျောင်းကားပေါ်တွင် စီးခွင့်ရသော ကျောင်းသားများသည် ပုံမှန်အတိုင်း စီးနင်းလိုက်ပါပြီး၊ ခုံနေရာများ လွတ်နေသေးပါက ကင်းလွတ်ခွင့်ပုံစံ လျှောက်ထားသော ကျောင်းသားများကို သင့်တော်သလို နေရာချထားပေးမည်။ အကယ်၍ပုံမှန် စီးနင်းနေသော ကျောင်းကားပေါ်ရှိ ကျောင်းသားများသည် ကျောင်းကား မစီးနင်းတော့လျှင် ထိုကျောင်းသားများအတွက် ရပ်သော ကားမှတ်တိုင်ကို ပြေးဆွဲခြင်း မရှိတော့သဖြင့် ကင်းလွတ်ခွင့် အနေဖြင့်၊ စီးနင်းသော ကျောင်းသားများအတွက် နီးစပ်ရာ မှတ်တိုင်များတွင်သာ ကြိုပို့ပေးမည် ဖြစ်ပါသည်။ ဤဖြစ်စဉ်သည် ကျောင်းသားများသည် အတန်းတက်သွားပြီး ကျောင်းသစ်သို့ ပြောင်းသွားချိန် စာသင်နှစ် တစ်နှစ်နှင့် တစ်နှစ် ကူးပြောင်းသော အချိန်တွင် ဖြစ်လေ့ဖြစ်ထ ရှိပါသည်။ ဤကဲ့သို့ ဖြစ်ခဲ့ပါလျှင် ထိုမှတ်တိုင်တွင် စောင့်၍ ကျောင်းကားစီးသော ကင်းလွတ်ခွင့် ကျောင်းသားများ အားလုံးကို ဆက်လက် မပြေးဆွဲတော့မည့် အကြောင်းကို ၅ ရက်အတွင်း ကြိုတင်၍ အသိပေးမည်။ ထို့ကြောင့် ကျောင်းသားအချက်အလက်များ ထိန်းသိမ်းထားသည့်စနစ်တွင် သင်တို့၏ အသုံးပြုနေသော ဖုန်းနံပါတ်ကို ထည့်သွင်းထားရန် အရေးကြီးပါသည်။

၃။ ၁) ကင်းလွတ်ခွင့်ဖြင့် ကျောင်းကားစီးသော ကျောင်းသားများ ကျောင်းမပြောင်းလျှင်၊ ၂) ကင်းလွတ်ခွင့်ပုံစံတွင် တင်ပြထားသည့် မှတ်တိုင်များ မပြောင်းလဲလျှင်၊ ၃) အခြား ပုံမှန်စီးခွင့်ရသော ကျောင်းသားတစ်ယောက်က ထိုမှတ်တိုင်များကို စီးခြင်းမရှိပါလျှင်၊ ကင်းလွတ်ခွင့်အနေဖြင့် ကျောင်းကားစီးခွင့်ရသော ကျောင်းသားများသည် ကင်းလွတ်ခွင့်ပုံစံများကို နှစ်စဉ် ပြန်လည်၍ လျှောက်ထားရန် မလိုအပ်ပေ။

အကယ်၍ ပုံမှန်စီးခွင့်ရသော ကျောင်းသားများသည် ထိုမှတ်တိုင်များသည် ထိုမှတ်တိုင်မှ မစီးတော့ပါလျှင်၊ အထက်တွင် ဖော်ပြထားသည့် လမ်းကြောင်းအတိုင်း ကျောင်းကား ပြေးဆွဲတော့မည် မဟုတ်ပေ။ ထို့အတွက် အခြားမှတ်တိုင် တစ်ခုခုမှ ပြောင်းလဲအသုံးပြုရန် ကင်းလွတ်ခွင့် ပုံစံကို ပြန်လည် လျှောက်ထားရန် လိုအပ်ပါသည်။ ထို့အပြင် ကင်းလွတ်ခွင့်ဖြင့် စီးနင်းသော ကျောင်းသားသည် မှတ်တိုင်များကို ပြောင်းလဲစီးလိုပါလျှင်၊ ကင်းလွတ်ခွင့် ပုံစံကို ပြန်လည်လျှောက်ထားရန် လိုအပ်ပါသည်။



## ကင်းလွတ်ခွင့် လုပ်ငန်းစဉ် အထွေထွေသတင်းအချက်အလက်များ

**မှတ်ချက်။** ။ နောက်ထပ် ကျောင်းသားတစ်ဦးကို ကျောင်းကားစီးခွင့် ပြုလိုက်သောအခါတွင် ကင်းလွတ်ခွင့် အနေနှင့် စီးနေသော ကျောင်းသားသည် အခြားကျောင်းကားတစ်စီးကို စီးနင်းလိုက်ပါရန် လျှောက်လွှာတင်ရမည် ဖြစ်သည်။

၄။ ကျောင်းကားတွင် နေရာလွတ်၌ စီးရန်အတွက် တင်ထားသော ကင်းလွတ်ခွင့်ပုံစံများကို ထိုကျောင်းသားများ ကျောင်းမပြောင်းမီ အချိန်ထိ၊ ကျောင်းကား သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး အစီအစဉ်ဌာနတွင် သိမ်းဆည်းထားပေးမည် ဖြစ်ပါသည်။ ကျောင်းကားနေရာ လစ်လပ်မှုအပေါ်တွင် မူတည်၍ လျှောက်ထားသော ကျောင်းသားများကို ပုံစံလက်ခံရရှိသည့် နေ့အပေါ် မူတည်၍ ဦးစားပေး နေရာချထားပေးမည် ဖြစ်ပါသည်။ ထိုကျောင်းသားများကို ကျောင်းသားရေးရာ သတင်းအချက်အလက် ထိန်းသိမ်းဌာနတွင် ရှိသော အိမ် ဖုန်းနံပါတ်အတိုင်း အကြောင်းကြားမည် ဖြစ်၍ မှန်ကန်တိကျသော ဖုန်းနံပါတ်များ ဖြစ်ရန် အရေးကြီးပါသည်။

**မှတ်ချက်။** ။ လျှောက်လွှာပိတ်ရက်တွင် အစောဆုံး ပုံစံ လျှောက်လွှာ တင်သောသူကို ဦးစားပေး စဉ်းစားသွားမည်။